
Viskaforsbygdens ordsråd - styrelsen

Protokoll 2023.06.05 18.00-20.00 Seglora bygdegård

Närvaro: Michael Flodhag, Maria Erixon, Jan Rosenberg, Lars Hermansson, Jan-Åke Brorsson, Christina Appelkvist, Anita Pettersson och Bengt Sandell.

1. Öppnande Ordföranden öppnar mötet kl. 18.10.
2. Dagordning Förslag föreligger och godkännes.
3. Laget runt

Kinnarumma - Insatser vid bygdegården, entré, automater m.m. är snart färdiga. Brygga i Häggån ska läggas ut. Planering av 20-årsjubileum den 26/8 pågår.

Svaneholm - Nytt bord/sittgrupp vid badplatsen på G. Underlaget vid ute gymmet klart. Arbete med utplacering av BT-bord vid badplatsen och en basketkorg vid Svanehov pågår.

Seglora. Arrangemang vid bygdegården 7/6. Körsång i helgen (4/6?) med verkan av Jan Hjalmarsson. Planering av årets midsommarfirande vid gamla prästgården pågår. 3/8 Utomhus filmvisning. Utflykter under hösten.

Rydboholm. Försök att fortsätta/återstarta verksamhet. Möte på måndag den 12/6.

Heiti har ställt en fråga till Kerstin H angående ett allaktivitetshus i Viskaforsområdet - alltså utanför centralorten.
4. Jannes minut(er) Bra vår på fritidsgården. 4 aktiva veckor vid Storsjön i sommar. Lånar Pelikanens stuga som bas. Tekniska (Hugo) planerar infomöte i början av september. Jannes ersättare börjar efter sommaren.
5. Koll på hemsidan Foto på styrelsen. Maria fixar. Texter om resp styrelseledamot. Jan-Åke tar fram förslag och skickar ut för samråd. Uppdatera månadens förening(ar) och månadens företag. Viktigt att utveckla mervärdet med medlemsskap. Maria gör en rundfråga med inriktning på vad medlemmarna har för förväntningar på och idéer om sitt medlemsskap. (Vad vill ni? Vad kan ni bidra med? osv)
6. Viskaforsbygdens Maria redovisar läget. Grundkonceptet är detsamma. Nöjen, musik, mat, bred medverkan från föreningar och företag, liv och fläkt i byn. Till detta ad deras ett "vuxenkoncept" med inriktning på att fler i högre ålder ska delta även på kvällen.

Ett möte ska ske med kommunens grupp för "publika möten" den 7/6. Te mat är att stödja lokala aktörer.
6. Heitis ansökan Michael redovisa en del om projektet som Heiti planerar. Ansökan ska lämnas in före midsommar. Vinnova kräver en medfinansiering från andra medverkande. Möjligheten till detta diskuteras. Projektets syfte ligger väl i linje med ordsrådets anda och verksamhet. Det är samtidigt betydelsefullt att vidga konceptet till att involvera fler grupper i samhället. Ordföranden, vice ordföranden och kassören utses att samråda med Heiti inför inlämnandet av ansökan.

7. "Sommarpengen" Michael presenterar ett förslag till skrivning angående till föreningar att ansöka om medel för projekt/aktiviteter för barn och unga i Viskaforsbygden under sommaren. Ansökan ska ej avse arvodering och uppgå till högst 5.000 kr.
Styrelsen stöder tanken och uppdrar åt Michael att bearbeta texten med utgångspunkt från styrelsens diskussion och åt Maria att därefter publicera inbjudan.
Styrelsen uppdrar vidare åt ordföranden, vice ordföranden och kassören att bedöma inkomna ansökningar och verkställa stödet.
8. Kassören rapporterar
Kassören lämnar resultat och balansräkningar per 23.06.05. Beräknat resultat är 307 519 kr.
Kassören meddelar också att han/ortsrådet blivit utsatt för ett försök till "phishing" och att detta polisanmälts.
9. Övrigt
Trafikfrågor. Årets årsmöte fastställde styrelsens förslag till verksamhetsplan. I planen förekommer flera frågor som avser trafik och som grundar sig på synpunkter från boende i Viskaforsbygden. Det är viktigt för styrelsen att driva dessa frågor framåt.
Styrelsen uppdrar åt ordföranden att bjuda in tekniska kontorets presidium och förvaltningschef till samtal.

Tillgänglighetsanpassade busshållplatser.
Det är, enligt inkomna synpunkter, svårt att åka med buss från hållplatser som saknar upphöjning.
Styrelsen uppdrar åt Bengt att klarlägga problemets omfattning, aktuell lagstiftning och Västtrafiks tankar i frågan.

Verksamhetsplanen. Styrelsen uppdrar åt Christina att bearbeta verksamhetsplanen och formulera förslag till hur målen i planen kan konkretiseras och förverkligas.
10. Nästa möte
Nästa möte med ortsrådet äger rum 21/8 kl. 18.00 på Svanehov.
Viskaforsbygdens dag äger rum den 9 september.
Övriga möten under hösten planeras till 26/9 i Kinnarumma, 24/10 i RSK:s klubblokal och 5/12 på Kvarnvägen 5.
11. Avslutanden
Mötet avslutas 20.00.

Svaneholm 22.09.19

vid protokollet: _____
Bengt Sandell

Justeras: _____
Michael Flodhag